
SKUPŠČINA NAŠE BORČEVSKE ORGANIZACUE

Delavni na vseh področjih
»Glede na našo starost, ki je približno 70 let, ugotavljamo, da je

veliko borcev še zelo aktivnlh, največ v krajevnih skupnostih, raznih
društvih, socialistični zvezi in drugje,« je dejal v uvodnem poročilu
predsednik Zveze zdmženj borcev NOV občine Ljubljana Moste-
Polje Polde Maček na letni programski skupščini te organizacije, ki
je bila 13. maja v skupščinski dvorani, udeležili pa so se je tudi gostje
iz občine, mesta in republike. Ugotovitev, da so borci kljub letom še
izredno delavni na vseh področjih našega življenja, je bilo kasneje
v razpravi o poročilu in programskih usmeritvah še pogostokrat
slišati.

Na začetku skupščine je pred-
sedmk našega izvršnega sveta
Miro Sotlar zbranim borcem ori-
sal položaj, v katerem je naše go-
spodarstvo, podrobneje se je do-
taknil razmer v občini in pri tem
poudaril, da za raliko od nekate-
rih drugih okolij naložbeni zagon
pri nas na srečo še ni čisto uplah-
nil. Obenem pa so vse delovne
organizacije pri načrtovanju raz-
voja zlasti pazljive pri reševanju
ekoloških vprašanj, saj si v občini
ne moremo več privoščiti še na-

daljnjega onesnaževanja zraka in
vode.

Naša organizacija zveze zdru-
ženj borcev NOV šteje 2628 čla-
nov, ki so povezani v osemnajstih
združenjih, vojaški invalidi pa
v sekciji pri združenju borcev
NOV. Borci so skozi vse leto ak-
tivno spremljali vsa dogajanja
v slovenski in jugoslovanski
družbi. »Hočemo biti organiza-
cija, ki bo med tisiimi naprednimi
skupinami v naši družbi, ki pod-
pirajo razvoj,« je dejal Bogo Gor-

jan, predsednik republiškega od-
bora ZZB NOV, ki je v imenu
tega organa pozdravil navzoče in
hkrati obrazložil, s katerimi zade-
vami se ukvarja borčevska organi-
zacija na republiški ravni.

V imenu OK ZRVS je borčev-
sko skupščino pozdravil njen
predsednik Stane Matjažič. Poz-
val je borce, naj se še bolj vključu-
jejo v delo krajevnih organizacij
ZRVS. Alojz Skufca je prinesel
pozdrave vseh drugih štirih ob-
činskih organizacij ZZB NOV iz
Ljubljane; povedal je, da borci
predvsem izražajo skrb nad sta-
njem v naši družbi, opažajo, da je
načeto zaupanje v hitro izboljša-
nje razmer, nosilcev oblasti in in-
stitucij, vse več je tudi borcev, ki
živijo na robu življenjskega mini-
muma. Poudaril je tudi, da so
borci vedno pripravljeni pomagati
pri iskanju poti iz našc krize.
Pisne pozdrave je skupščini poslal
tudi predsednik mestne borčev-
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ske organizacije, ki se zaradi zadr-
žanosti sestanka ni mogel udele-
žiti.

Skupščina Zveze združenj bor-
cev NOV naše občine je sprejela

tudi programske usmeritve za
delo organizacije v naslednjem
letu. To bo tudi v prihodnje te-
meljilo na ustavnih in statutarnih
določilih, stališčih in idejnopoli-
tičnih opredelitvah ZKJ in ZKS,
sklepih skupščine ZZB NOV Slo-

venije in sklepih skupščine naše
borčevske organizacije. Svoj od-
nos bodo borci oblikovali do vseh
problemov današnjega časa
(ustavna ureditev, izhod iz goso-
darskc krize, socialna in zdrav-
stvena vprašanja, kadrovska poli-
tika, vprašanje zaupanja v naš po-
litični sistem itd.)> med drugim
pa so v svoj program zapisali tudi,
da se bodo odločno borili proti
vsem pojavom šovinizma, kleri-
kallzma, meščanskega desničar-
stva in drugim, socializmu tujim
idejam.

Zjavnim glasovanjem so se na
skupščini odločili, da bo našo
borčevsko organizacijo prihodnje
dve leti vodiJ še napre; dosedanji
predsednik Polde Maček, za pod-
predsednika pa so izvolili Mar-
ian;s Moški-č.i. k; ;e to nalogo tudi
opravljal že doslej.
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